
 

 

 

 

Zápis z jednání kontrolní komise VOS 

dne 13. října 2017 

 

 

 

Přítomni:  RNDr. L. Bauer CSc., Ing. H. Janáčková  PhD., Ing. J. Luňáček PhD. MBA. 

 

 

 Kontrola zápisu ze dne 22. června 2017. 

 

KK provedla kontrolu plnění bodů zápisu ze dne 22.6.2017. KK konstatovala, že počet 

ZO, které doposud nezaplatily příspěvek na činnost VOS, i počet ZO, které doposud 

neodevzdaly evidenční listy, se od posledního jednání snížil. KK znovu apeluje na 

všechny ZO, které jsou doposud v prodlení, aby tyto povinnosti splnily co nejdříve.  

 

 

 Projednání zápisů z výboru VOS ze dne 22. srpna a 19. září 2017.  

 

KK projednala a vzala na vědomí zápisy z jednání výboru VOS dne 22.8. a 19.9.2017. KK 

doporučuje využít účasti zástupců ZO na aktivu 7.11. také k zahájení práce na přípravě 

změny stanov svazu se zapojením zástupců ZO do komise pro přípravu návrhu změny 

stanov.  

 

 

 Hospodaření VOS za 1-3. čtvrtletí 2017. 
 

KK vzala na vědomí přehled výsledků hospodaření za 3. čtvrtletí a konstatovala, že 

hospodaření za 1.-3. čtvrtletí skončilo přebytkem 13 tis. Kč. Čerpání výdajů je celkově 

přiměřené. Nerovnoměrné čerpání některých položek z celoročního pohledu odpovídá 

věcné povaze těchto položek, ze které vyplývá nerovnoměrné rozložení nákladů v průběhu 

roku. Na příjmové straně se kladně projeví rozpuštění části kapitálového fondu vyplacené 

KŠV Brno ve vyšší částce než bylo předpokládáno. Lze očekávat, že celoroční 

hospodaření svazu skončí nižším schodkem, než je rozpočtován. 

 

 

 Valná hromada MSDU OS. 
 

Ing. Luňáček informoval o Valné hromadě MSDU OS konané dne 23.6.2017, zejména o 



jejích závěrech k dalšímu postupu v záležitosti připravovaného prodeje budovy DOS 3. 

Pokud by se prodej uskutečnil, pro svaz by to představovalo skokově jednorázové 

navýšení delimitace. 

 

 

 „Konec levných akademiků“. 

 
Členové KK, kteří se zúčastnili protestní akce Konec levných učitelů a akademiků 

1.9.2017 (RNDr. Bauer a Ing. Janáčková) a Konec levné práce 14.9.2017 (Ing. 

Janáčková), informovali o těchto akcích. KK se domnívá, že počet zúčastněných členů 

VOS lze vzhledem k termínu akcí před zahájením semestru považovat za úspěch a že 

vizuální prezentace VOS byla velmi zdařilá. 

 
 

 Různé. 
 

 Ing. Luňáček informoval o jednání Revizní komise MSDU OS dne 11.9. a 9.10.2017. 

VOS je jedním ze svazů, které aktivně přistoupily k vyřešení problémů soudních 

sporů v rámci MSDEU OS ve věci „narovnání“ majetkových podílů, plynoucí 

z problémů transformace ROH  v devadesátých letech minulého století. 

 Termín příštího jednání KK: 7.11.2017 v 9.00 hod. 

 

 

V Praze 13.10.2017                             Za správnost: Dr. Bauer 

 

 


